

SPA AM

STEINPLATZ

ZEIT FÜR SICH

Business Express Package

Entspannen Sie Körper und Geist bei unserem Business Express Package! Gönnen Sie sich nach Ihrem Arbeitstag eine kleine Auszeit. Genießen Sie eine wohltuende 30 minütige Rücken- und Nackenmassage gefolgt von einer 20 minütigen Gesichtsbildung.

50 Minuten - 89 Euro

Purer Luxus - Ladies Special

Gönnen Sie sich Ihre persönliche „Luxus-Auszeit“! Verwöhnen Sie sich mit unserer 90 minütigen Gesichtsbildung für zeitlos schöne Haut, gefolgt von einer entspannenden 60 minütigen Aroma-Massage. Um Ihr Wohlfühl-Ritual abzurunden, verwöhnen wir Sie im Anschluss mit einem prickelnden Glas Sekt.

150 Minuten - 239 Euro

Ich freue mich auf Sie,

Erkanda Pupa

Für eine Terminvereinbarung kontaktieren Sie mich bitte unter +49 (0) 30 55 44 44 6080.



S P A A M

STEINPLATZ

TAKE YOUR TIME

Business Express Package

Relax your body and soul with our Business Express Package! Take your time to relax and unwind after a busy day. Treat yourself to pure freshness with our 30 minutes back and neck massage followed by a 20 minutes facial treatment.

50 minutes - 89 Euro

Pure Luxury - Ladies Special

Treat yourself with your personal „luxury getaway“! Dive into pure freshness and relaxation with our 90 minutes facial for timeless beauty followed by a pleasant 60 minutes aroma massage with essential oil. To accomplish your well-being your treatment will be polished off with a glass of sparkling wine.

150 minutes - 239 Euro

I'm looking forward to welcoming you,

Erkanda Pupa

To arrange an appointment please contact me trough +49 (0) 30 55 44 44 6080.

